

[EN]

“Istanbul’s Lalalar remind you of your favorite 80’s cult show theme, and simultaneously sound like a delightful dumpster dive of spaghetti western-psychedelics, Anatolian funk, sampling and Fresh psychedelia from Istanbul! With their retro-cinematic bass lines, dirty electronic beats, rebroken vocals, flirting guitars and attentively dug samples from the legacies of Anatolia, Lalalar evoke a future nostalgia. Founded by three well-known musicians from the Turkish music scene, respected both for their solo and collective work, Lalalar is no doubt one of the must-hear European discoveries of the moment. The title of their scorching debut single ‘Isyanlar’ translates to rebellions, and that’s more or less the gist of how this bunch operates on stage.

[FR]

Le groupe « Lalalar » originaire d’Istanbul, nous rappelle les thèmes d’émission culte des années 80. Avec leurs lignes de basse rétro-cinématiques, leurs beats électroniques sales, leurs chants rebattus, leurs guitares flirtant et leurs samples soigneusement creusés dans l’héritage de l’Anatolie, Lalalar évoque une nostalgie future. Fondé par trois musiciens connus de la scène musicale turque, respectés pour leur travail tant en solo qu’en collectif, Lalalar est sans doute l’une des découvertes européennes incontournables du moment. Le titre de leur premier single brûlant "Isyanlar" évoque des rébellions, et c’est plus ou moins l’essentiel de la manière dont cette bande fonctionne sur scène.